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Weert, 25 oktober 2022  

 

 

Onderwerp: Situatie energierekeningen bij amateurverenigingen 

Uw kenmerk:  

Ons kenmerk: 1838720 / 1838723 

 

 

 

Geachte heer Scholten, 

 

Op 7 oktober 2022 heeft u schriftelijke vragen ingediend over de situatie van 

energierekeningen bij amateurverenigingen. Dit naar aanleiding van een artikel hierover in 

De Limburger op 7 oktober 2022. In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
  

1. Wanneer gaat u inventariseren hoe de stand van zaken is m.b.t. de 

energierekeningen bij amateurverenigingen en verenigingen in Weert?  

  

Wij hebben in de week van 17 oktober een korte uitvraag gedaan bij alle verenigingen/ 

organisaties die een (eigen) accommodatie exploiteren. Hierbij hebben wij hun gevraagd 

om de gemeente inzicht te geven in de (verwachte) financiële gevolgen voor de korte 

termijn (2022/2023) van de stijgende energieprijzen.  

 

 

2. In uw antwoordbrief van 20 september (kenmerk 1805065 / 1815071) 

schrijft u dat er nog geen signalen hebben bereikt.  

  

2a. Welke maatregelen kunnen er worden genomen als uit de inventarisatie 

blijkt dat er problemen dreigen te ontstaan of al zijn ontstaan? 
  
Via een motie in de Tweede Kamer is het kabinet gevraagd om te kijken hoe bij de steun 

voor energie-intensief mkb ook maatschappelijke voorzieningen zoals zwembaden en 

sportverenigingen kunnen worden gesteund, en of er hierbij een rol is voor gemeenten.  



EZK is bezig met de uitwerking van deze maatregel en verwacht de Kamer hierover in 

november te kunnen informeren.  
  

2b. Bent u gezien de huidige situatie van plan om proactief te gaan 

handelen?  
  
Zoals beschreven bij vraag 1 hebben wij reeds een eerste korte inventarisatie gedaan. De 

vervolgstappen zijn afhankelijk van de uitkomst van deze inventarisatie en de uitkomst 

van het genoemde overleg op landelijk niveau. Komen er daadwerkelijk maatregelen op 

landelijk niveau en welke rol krijgen de gemeenten hierin?  
 
 

Met vriendelijke groet, 

namens burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

Hans Jansen 

Hoofd afdeling OCSW 
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